
 

 
 
 

Bewonerscommissie Holendrecht Noord 
 
Als u dit schrijven leest bevinden we ons in hartje 
zomer. Voor velen de mooiste tijd van het jaar, zeker 
als in Holendrecht het (nog aanwezige) groen zijn 
volle glorie laat zien en de vogels buiten weer hun 
best doen. Zelfs het koeren van door velen verfoeide 
duiven prefereren velen van ons dan boven de herrie 
van vliegtuig, trein en snelweg. Aan het geluid van de 
vogels willen we niets doen, aan het geluid van de 
laatstgenoemden kunnen we helaas weinig doen. Dat 
zijn zaken die ons door anderen worden opgelegd, 

in Holendrecht waar wij met zijn allen wel iets aan 
kunnen doen en waar we zelfs een bepaalde 
verantwoordelijkheid hebben. Te denken valt daarbij 
aan geluidsoverlast en zwerf- en ander vuil. 
 
Geluidsoverlast is in onze wijk helaas aan de orde van 
de dag. Medische onderzoeken (niet specifiek gericht 
op Holendrecht) hebben uitgewezen dat blootstelling 
aan bijvoorbeeld de muziek van de buren kan leiden 
tot gezondheidsproblemen. Wij kunnen en willen niet 
geloven dat bewoners van Holendrecht dit elkaar aan 
willen doen en denken dat de mensen die zich hier 
schuldig aan maken zich van geen kwaad bewust zijn. 
In de woningen van Holendrecht kan men een simpele 
vuistregel hanteren als men wil weten of de buren 
ongevraagd meeluisteren naar de muziek: stap even 
het portaal op en doe de deur van de woning dicht. 
Hoor je op het portaal je eigen muziek, dan horen de 
buren de muziek ook in hun woning. Bij twijfel: vraag 
het de buren zelf! Denk daarbij vooral aan de bassen 
die woningen verderop nog te horen en te voelen zijn! 
Sommige bewoners willen met het mooie weer zelfs 
de hele wijk hun mooie muziek laten horen. Als dit u 
betreft neem dan één ding van ons aan: hoe mooi die 
muziek ook is, uw buren hebben er geen behoefte aan. 
Met mooi weer behoren we mooie muziek mooi voor 
onszelf te houden. De buren zorgen maar voor hun 
eigen muziek of luisteren lekker naar de vogeltjes. 
 
Tot slot een onderwerp waarover wij door velen zijn 
benaderd: het huisvuil dat door Holendrecht heen 
zwerft. Er is altijd een kans dat we ziek worden van 
het rond laten slingeren van allerhande vuil. Vuil dat 
zelfs geen dieren meer aantrekt omdat het aan het 
verrotten is, met alle gevolgen van dien. De nieuwe 
manier van vuil verzamelen in onze wijk is werkelijk 
prachtig. Iedereen in de wijk kan wanneer hij of zij 
maar wil het vuil kwijt in de containers die op 
dagelijkse basis worden geleegd. Voor sommige 
bewoners is dat echter toch nog een probleem. Zij  

werpen het vuil 
in het groen, of 
zetten het op de plaat waar de container onder zit, 
zodat de mensen die de container moeten legen hier 
problemen mee hebben. Denk ook aan de (kleine) 
kinderen die altijd wel leuke dingen vinden tussen het 
afval. Zij zijn zich niet bewust van het risico dat daar 
aan kleeft. Daarom moeten wij volwassenen onze 
verantwoording nemen. Als iedereen gewoon die 
kleine moeite neemt om het huisvuil in de container te 
stoppen en het grofvuil alleen neer te zetten vlak 
voordat dit wordt opgehaald, dan zou dat fantastisch 
zijn. Een kleine moeite, maar een wereld van verschil. 
 
Nog een kleine tip: barbecue in de tuin? Denk aan de 
richting van de rook, anders dromen uw buren op drie 
hoog de hele nacht van aangebrand spek. Neemt u 
bovenstaande alstublieft ter harte en attendeer ook 
anderen hier op. Irritatie kan leiden tot agressie en dat 
is zonde in een wijk die zo mooi kan zijn als 
Holendrecht. Wij wensen dat u samen met ons en alle 
andere bewoners mag genieten van een prachtige 
zomer. De Bewonerscommissie kunt u bereiken 
schriftelijk, p/a van de buurtconciërge van het AWV, 
Nieuwlandhof 175 of via e-mail: 
holendrechtnoord@yahoo.com 
 
 
 
 
Bewonersvereniging Randwij khof 
 
De afgelopen tijd is er veel veranderd in Randwijkhof, 
een wijk gelegen in Holendrecht West vlakbij 
metrostation Reigersbos. Vroeger kende iedereen 
elkaar in deze wijk. Inmiddels zijn er veel mensen 
vertrokken uit de wijk en er zijn nieuwe bewoners 
bijgekomen. Graffiti ontsiert de wijk en kinderen 
hebben geen veilige plek om te spelen. 
Gebeurtenissen zoals het overlijden van een 
buurtbewoner gaan ongemerkt voorbij. Randwijkhof 
heeft een bewonersvereniging die deze problemen 
graag gezamenlijk wil aanpakken.  

Bewonersverenigingen 

tekst en foto: Eric van den Bosch 

Grofvuil dat er weken over heeft gedaan om te 
worden opgeruimd. Telkens als de ophaaldienst 
was geweest werd er meteen weer iets bi jgelegd. 
Overigens verzuimde de ophaaldienst ook keer op 
keer om alles wat er al lag mee te nemen. 



 

Opknapper  of afknapper Dit jaar bestaat de bewonersvereniging Randwijkhof 
tien jaar. In de afgelopen tien jaar heeft de vereniging 
haar nut bewezen onder andere bij: 
 Problemen met de dakranden. Nadat de vereniging 

de leverancier aangeschreven had, zijn de 
problemen naar tevredenheid opgelost. 

 Overlast van bromfietsers. Op verzoek van de 
vereniging zijn er tussen de woonblokken hekken 
geplaatst.  

 Jaarlijkse schoonmaakacties 
 De viering van het tienjarig bestaan van de wijk 

Randwijkhof in 2004. De activiteiten werden druk 
bezocht zowel door kinderen als volwassenen 
 

Het tienjarige jubileum van de vereniging is een goede 
gelegenheid om de banden tussen buurtbewoners, 
jong en oud, te versterken. Daarom willen wij dit 
heuglijke feit graag vieren met alle bewoners van 
Randwijkhof (zowel leden als niet-leden), dus ook de 
seniorenbewoners van Wi Kontren. De viering staat 
voorlopig gepland op zondag 2 juli a.s. Alle bewoners 
ontvangen nog persoonlijk bericht hierover. Tijdens 
de festiviteiten zal er voor de bewoners een 
mogelijkheid zijn om zich aan te melden als lid van de 
vereniging of om zich kandidaat te stellen voor het 
bestuur. Ook is er de mogelijkheid om ideeën in te 
brengen voor verbetering en verfraaiing van de wijk 
zoals beplantingen, voorzieningen voor kinderen 
(kinderspeelplaats, veilige bestrating) en het 
aanpakken van graffiti. Daarnaast is er natuurlijk alle 
ruimte voor een gezellig babbeltje met de buren onder 
het genot van een hapje en een drankje. Voor meer 
informatie kun je terecht bij de heer Veldboom, 
secretaris van de Vereniging Randwijkhof op 
Randwijkhof nr.18. 
 
 
 
 
Bewonerscommissies in opr ichting 
 
In de rest van Holendrecht wordt met ondersteuning 
van de woningcorporatie Eigen Haard gewerkt aan het 
oprichten van bewonerscommissies. Er is echter op dit 
moment niet veel relevants te melden. De 
kennismakingsavond met de bewoners is uitgesteld, 
omdat veel commissieleden niet konden. Wel is het nu 
zo dat we 2 bewonerscommissies gaan vormen, één 
voor de bewoners van Ochtenhof en Opheusdenhof en 
de ander voor de overige bewoners. 
 
Iets anders is, dat de projectmanager SPvE van plan 
is, in juni weer een informatie avond te organiseren 
over de vernieuwingen in Holendrecht. U zult er meer 
over horen. 

 
 
 

De hele laagbouwwijk zal worden opgehoogd en 
daaruit voortvloeiend, opgeknapt. Op dit moment zit 
er al aardig schot in met verhogen en opknappen van 
de buurt Maldenhof. Het is verheugend te zien dat 
veel bewoners deze opknapbeurt gebruiken om bij 
henzelf, na de gedwongen ophoging van de voortuin, 
de boel zelf eens lekker aan te pakken zoals nieuwe 
bestrating, hekjes of beplanting. Ik moet zeggen dat 
het weer mooi gaat worden in de buurt. Op een 
rondgang langs de andere buurten, om eens te kijken 
hoever men er daar voor stond, kwam ik langs een 
hoekwoning tegenover het 
adidas veldje. In eerste 
instantie liep ik er gewoon 
voorbij, maar toen kwam ik 
tot de conclusie dat er hier 
iets niet klopte. Even terug 
om te kijken wat er loos was. 
Tot mijn stomme verbazing 
bleken alle ruiten te zijn 
ingegooid zowel aan de 
voorkant als de achterkant. 
De muren bleken 
onder de graffiti te 
zitten en de tuin 
leek wel een 
opgebroken straat. 
Vele klinkers 
liggen her en der 
door het huis heen 
gegooid. Al bij al 
zinloze vernielzucht. Ik ga er vanuit dat het hier een 
huurwoning betreft want je woning op deze manier te 
koop aanbieden lijkt mij geen slim idee. Ervan 
uitgaand dat iedereen probeert zijn omgeving zo 
netjes mogelijk te houden vind ik dat, indien het hier 
een huurwoning betreft, de woningstichting zich van 
zijn slechtste kant laat zien. Waarom wordt er niets 
aan de woning gedaan? Wie heeft die stenen door de 
ramen gegooid? Iemand moet dat toch weten, zoiets 
kan onmogelijk anoniem gebeurd zijn. Als je er dan 
met mensen over spreekt, vinden ze het allemaal een 
schande en wordt er gezegd: ijn kinderen doen 
zoiets niet . Maar dat zeggen alle ouders natuurlijk en 
toch zijn de ruiten ingegooid! Lieve mensen dit doet 
uw wijk geen goed. Laten we zorgen dat dit niet meer 
gebeurt maar spreek degene aan die denkt dat hij of zij 
het volste recht heeft eigendommen van een ander te 
mogen vernielen. Echt, het helpt. 
 
Naschrift van de redactie. Inmiddels heeft 
zowel de buurtregisseur als het 
opbouwwerk deze zaak in behandeling. met dank aan Astrid de Wolf 
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